
Protokoll från U-sektion  

Plats: Bergslätt  

Tid: Torsdag 21 april 2022 klockan 18:30  

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Mattias och Maartin 

 

§ 1 Mötet öppnas  

Mötet öppnas.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande  

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Val av justerare  

Johan Johansson väljs till justerare.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse  

 

Ungdomssektionens protokoll  

 Pingisen kommer att starta en egen sektion och kommer därför inte tillhöra 

ungdomssektionen 

Styrelsens protokoll  

 Seniorer och pingis kommer att sälja Ravelli under hösten. Ungdom är inte med i denna 

försäljning.  Ekonomin ser bra ut 

 Countryfesten – är genomförd och föreningen fick in ca 100 000 kr  

 

§ 5 SISU 

Föreningen har träffat företrädare för SISU. Om Eds FF redovisar hur många timmar man 

jobbat med vissa frågor som tex utvecklingsfrågor, och registrerar dessa hos SISU, kan 

föreningen få ta del av olika utbildningar via dem. Ju mer timmar man gjort desto mer kan 

föreningen nyttja det utbud av utbildningar som SISU erbjuder.  

 

§ 6 Countrygalan 

Blev ett lyckat evenemang, både för föreningen och arrangören. Intänkt för föreningen 

100 000 kr. Finns lite småsaker att skruva på till nästa gång. Förslag till förbättringar inför 

nästa år mailas till Jonas. 

§ 7 Ungdomsavslutning 



Vi beslutar att återgå till att ha en gemensam traditionsenlig ungdomsavslutning. Datum 

sätts till 20 november och Johan frågar Gustav Källèn om han kan vara prisutdelare (Gustav 

tackade ja). Alla ledare hjälper till samt föräldrar till barn födda 2010.  

§ 8 Vintercupen 

Planeras till helgerna 29-30/10 och 12-13/11. Anmälningslänk finns och har lagts upp på 

hemsidan. Sofia kommer att gå ur Cupkommittén och Eva Edman och Sara Nyström Jansson 

har fått frågan om att vara sammankallande.   

§ 9 Att ta upp med ledarna 

 Återkoppling efter Countrygalan 

 Ungdomsavslutning 

 Vintercupen 

§ 10 Övriga frågor 

 Avtalet med Erima går ut vid årsskiftet. Eventuellt kan det bli Ravelli som blir ny 

leverantör. 

 Utdrag ur belastningsregistret lämnas in var tredje år istället för varje år. 

Vid pennan Sofia Sandberg 

 

 


